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Protokół Nr XXXVII  

z Obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Giby 

w dniu 10 lutego 2023 roku    

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1100 

Sesja zakończyła się godz. 1204 

Obrady toczyły się w sali konferencyjnej Urzędu gminy Giby 

W obradach udział wzięło: 
- 12 radnych (lista obecności w załączeniu) 

- 17 sołtysów (lista obecności w załączeniu) 

Proponowany Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXVI Sesji Rady Gminy Giby z dnia 22 grudnia 2022 roku. 

4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i  zapytania radnych (składane w formie papierowej).  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2023 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Giby  

na lata 2023-2034r.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia „Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia lub niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2024 roku.  

13. Wolne wnioski.  

14. Sprawy różne.  

15. Zamknięcie obrad. 

 

Proponowany porządek obrad może ulec zmianie. 

 

Do pkt. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Sesję otworzył i przewodniczył jej Przewodniczący Rady Gminy Giby  – Cezary Jan 

Czarniewski wypowiadając klauzulę „Otwieram obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Giby”. Na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Pan Przewodniczący powitał 

wszystkie osoby uczestniczące w obradach Panie i Panów Radnych  Pana Wójta Roberta 

Bagińskiego, Sołtysów z terenu naszej gminy. Panią Skarbnik Alicję Sztabińską pracowników 

obsługi biura Rady Panią Dorotę Radzewicz i Przemysława Radosława Krzywickiego. Gości 

Panią Joannę Raś, Pana Jana Radzewicza. Za pośrednictwem mediów wszystkich mieszkańców. 

Zgodnie z art. 21 ust 2b ustawy o samorządzie gminnym posiedzenie jest utrwalane za pomocą 

urządzenia rejestrującego.  

Przewodniczący poinformował, aby do porządku obrad dodać następujące punkty: 

1.  Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gibach za 

2022 rok.  
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Do pkt. 2 Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad XXXVII  Sesji Rady Gminy Giby. 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXVI Sesji Rady Gminy Giby z dnia 22 grudnia 2022 roku. 

4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i  zapytania radnych (składane w formie papierowej).  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2023 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Giby  

na lata 2023-2034r.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia „Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia lub niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2024 roku.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

14. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gibach za 2022 

rok.  

15. Wolne wnioski.  

16. Sprawy różne.  

17. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXVI  Sesji Rady Gminy Giby z dnia 22 grudnia 

2022 roku. 

Wszyscy radni otrzymali i zapoznali się z protokołem z XXXVI Sesji Rady Gminy Giby z dnia 

22 grudnia 2022 roku. Nikt nie miał zastrzeżeń. 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania Przewodniczący stwierdził, że protokół  obrad z XXXVI Sesji 

Rady Gminy Giby z dnia 22 grudnia 2022 roku  został przyjęty. 

 

Do pkt. 4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Głos zabrał Wójt Gminy Giby Pan Robert Bagiński. Przywitał wszystkich zebranych gości. 

Ostatnia sesja odbyła się 22 grudnia 2022 roku niestety z problemów zdrowotnych Pan Wójt nie 

mógł uczestniczyć. W związku z tym, iż z niektórymi osobami widzi się pierwszy raz to składa 

życzenia noworoczne. Zostały dokonane następujące rzeczy: 
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W tej chwili na salę obrad przybyły: Pani Lucyna Fidrych i Pani Anna Siebert. Przeprosiły za 

spóźnienie, ale w dniu dzisiejszym odbywało się również posiedzenie rady w powiecie. Pan Wójt 

zaprosił Panie do uczestnictwa w obradach sesji i przystąpił do sprawozdania międzysesyjnego. 

- został rozstrzygnięty przetarg na budowę placu zabaw w miejscowości Zelwa oraz 

zagospodarowanie terenu. Została podpisana umowa. Wpłynęło pięć ofert. Inwestycja będzie 

kosztowała prawie 320 tys. zł. O tym, iż dalej będzie zagospodarowany teren w Zelwie Pan Wójt 

wspominał przy otwarciu świetlicy w Zelwie w ubiegłym roku. Dostaliśmy dofinansowanie z 

Lokalnej Grupy Działania.    

- jesteśmy po przetargu na termomodernizację budynku ośrodka zdrowia w Dziemianówce. 

Będzie wykonana rozbudowa, nadbudowa oraz termomodernizacja. Jest to obiekt użyteczności 

publicznej. Zostanie utworzona wspólna kotłownia do której będzie podłączony Urząd Gminy i 

Szkoła Podstawowa w Gibach. Również będzie mogło podłączyć się kilka gospodarstw 

domowych i mieć zasilanie zewnętrzne. Dla osób starszych jest to idealne rozwiązanie, jak i 

również wszystkich innych gdyż będzie można wyeliminować smog, którego u nas i tak w sumie 

nie ma. Zostanie zmniejszona ilość kominów. Przeznaczone było nas to 9 milionów złotych. Po 

przeprowadzeniu postępowania przetargowego kwota inwestycji opiewa na 11 milionów 795 

tysięcy złotych. Pan Wójt złożył podziękowania dla Pana Adama Andruszkiewicza za pomoc w 

pozyskiwaniu środków finansowych. Należy wygospodarować ze środków własnych dwa  i pół 

miliona złotych. Pan Wójt rozmawiał z radnymi podczas pracy komisji Rady Gminy i będą strać 

się wygospodarować brakujące środki finansowe. Środki finansowe które otrzymała gmina 

pochodzą z rządowego programu Polski Ład. Z tego miejsca Pan Wójt dziękuje rządowi i 

obecnym przedstawicielom rady powiatu. Pan Wójt wspomniał, iż była złożona oferta w 

przetargu która opiewała na kwotę 17 milionów złotych tak więc jest  widoczna rozbieżność  w 

cenach składanych przez oferentów.  

- została zakończona inwestycja budowy placu zabaw w Gibach. Było to realizowane wspólnie 

z jednostką OSP Giby za co Pan Wójt złożył podziękowania. Podziękował również pracownikom 

Urzędu Gminy Giby którzy przyczynili się do realizacji tego zamówienia. Koszt tej inwestycji 

to 320 tysięcy złotych. Część rzeczy zostało wykonane w zakresie gminnym tak zwanym 

sposobem gospodarczym. 15 lutego odbędzie się otwarcie placu zabaw na które Pan Wójt 

serdecznie wszystkich zaprasza. Będzie również Pan Minister Adam Andruszkiewicz z ramienia 

rządu.  Również w tym dniu zostaną powitani repatrianci z Kazachstanu. Nie dawno dojechała 

druga rodzina i w tej chwili mam dwie rodziny z Kazachstanu. Jedna przyjechała przed świętami 

a druga na początku tego miesiąca. Osobom które pomagają przy przyjęciu repatriantów Pan 

Wójt serdecznie podziękował.  

- remonty i naprawy dróg były realizowane na bieżąco.  

- trwają prace przy wycince krzaków i drzew zagrażających w ruchu drogowym oraz służy to 

przygotowaniu terenów pod zbliżające się inwestycje drogowe. Prace są wykonywanie przez 

trzy ekipy, które praktycznie pracują non-stop w godzinach pracy urzędu.  

- trwają przygotowania do budowy windy w Urzędzie Gminy. Każdy wie, że jest problem ze 

schodami na górę. Od ubiegłego roku były podejmowane starania aby pozyskać środki 

zewnętrzne i udało się uzyskać kwotę 188 tysięcy złotych. Przez rok czasu koszty inwestycji 

zdrożały należy dołożyć drugie tyle. Pan Wójt uważa iż inwestycja zostanie zrealizowana. Winda 

będzie z drugiej strony budynku będzie poprowdzony chodnik i będzie można wjechać na parter 

i pierwsze piętro. Inwestycja ms zostać wykonana do końca roku. Urząd Gminy Giby będzie 

pierwszym urzędem w powiecie który będzie miał windę. Wynika to również z ustawy 

zapewnianiu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami. Przed budynkiem Urzędu Gminy 

został utworzony podjazd dla osób niepełnosprawnych. Tak więc Urząd Gminy Giby idzie cały 

czas do przodu dzięki współpracy z różnymi instytucjami. Jeśli chodzi o współpracę z powitam 

to jest ona bardzo mocno rozszerzona i idzie w bardzo dobrym kierunku.  

- otrzymano dofinansowanie do dwóch dróg gminnych jest to droga do miejscowości Krasne i 

w miejscowości Daniłowce. Odcinek ma długość 1 km. 600 m. Cały kosztorys na dzień 

dzisiejszy wynosi 1,5 miliona złotych. Otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie prawie 900 

tysięcy złotych. Pan Wójt złożył podziękowania dla ministra Adama Andruszkiewicza oraz Pani 
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Ani Siebert za pomoc w uzyskaniu tych środków oraz Pani radnej powiatowej Lucynie Fidrych. 

15 lutego 2023r. będziemy mogli osobiście złożyć podziękowania. Gmina Giby złożyła kolejne 

4 wnioski na remont dróg. Pan Wójt ma nadzieję, że uzyska dofinansowanie. Pan Wójt stwierdził, 

iż jesteśmy zadowoleni z każdego kawałka drogi bo to służy mieszkańcom, osobom przejezdnym, 

którzy korzystają z uroków przyrody.  

- 11-18 luty odbędą się zawody piłki nożnej. Jest to 8 kresowy turniej w Gibach. Pan Wójt 

serdecznie zaprasza do wzięcia udziału. Wszelkie informacje na temat turnieju są w internecie. 

Jest to organizowane przy współpracy ze stowarzyszeniem lokalnym. 

- 3 lutego 203 roku odbyło się spotkanie w sprawie przebudowy drogi do miejscowości 

Wierśnianka. W spotkaniu udział brali właściciele gruntów, których działki przylegają do starej 

drogi. W spotkaniu brało udział 2/3 właścicieli działek za udział w spotkaniu Pan Wójt 

podziękował. Tą drogę trzeba wyremontować ma zostać dociągnięty wodociąg, kanał do mediów. 

Część osób chce odszkodowania i to bardzo dużego. Pan Wójt nie wie z czego to wynika, ale 

należy wziąć pod uwagę że dotychczas osoby zrzekały się gruntów bezpłatnie na rzecz budowy 

drogi. Należy też wziąć pod uwagę, iż wartość nieruchomości wzrośnie po wykonaniu drogi i 

infrastruktury. Tam gdzie będą media wartość nieruchomości wzrośnie. Pan Wójt zaapelował do 

mieszkańców aby zadbali o interes publiczny i jak najszybciej podpisali wnioski to przyspieszy 

wykonanie inwestycji. Ceny cały czas są coraz wyższe i będzie trzeba dołożyć więcej pieniędzy 

do tej kwoty którą otrzymaliśmy tj. 2 miliony złotych. 

- wspólnie z powiatem dzięki Paniom radnym zdobyliśmy środki finansowe na remont drogi 

Głęboki Bród- Strzelcowizna. Odcinek drogi ma 2.2 km. Pan Wójt apeluje do Nadleśnictwa 

Głęboki Bród o dołożenie środków finansowych do remontu drogi. Pan Wójt był atakowany na 

Facebooku za stan drogi w kierunku Strzelcowizny. Wyjaśnił ludziom, iż jest to droga powiatowa 

i wszelkie zażalenia należy zgłaszać do Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach. Jeden człowiek 

się odgrażał do Pana Wójta, iż pójdzie z nim do sądu, ale Pan Wójt sprostował ,iż nie jest to 

droga gminna tylko powiatowa poprosił aby ta osoba zwróciła się do PZD w Sejnach. Ta droga 

jest w fatalnym stanie, ale nie należy tak agresywnie podchodzić i się odgrażać. Trzeba się 

zjednoczyć i pomóc. Gmina też przewiduje udział finansowy w tej inwestycji. W jakiej 

wysokości to jeszcze nie wiadomo będą przeprowadzane rozmowy z Nadleśnictwem w 

Głębokim Brodzie. Na tym Pan Wójt zakończył wystąpienie i podziękował.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Cezary Jan Czarniewski przywitał przybyłe Panie na obrady 

sesji Rady Gminy Giby. Tj. Panią Annę Siebert i Panią Lucynę Fidrych.  

  

Do pkt. 5 Interpelacje i zapytania radnych(składane w formie papierowej). 

Nie wpłynęła żadna interpelacja czy zapytanie do radnych. 

 

Do pkt. 6 Wystąpienie zaproszonych gości.  

 Głos zabrała Pani Lucyna Fidrych, która podziękowała za zaproszenie na sesję Rady Gminy 

Giby. Poinformowała, iż w dniu dzisiejszym odbyła się sesja w powiecie i w związku z tym 

jeszcze raz przeprasza za spóźnienie. Pani Fidrych przekazała informację, iż przeszła droga 

powiatowa która przebiega przez Strzelcowizna – Głęboki Bród. Tak jak Pan Wójt wspominał 

wcześniej ta inwestycja będzie realizowana wspólnie z gminą Giby i Nadleśnictwem Głęboki 

Bród. Pani Fidrych wie, że Nadleśnictwo Głęboki Bród nie wycofało się z zobowiązania do 

dofinansowania remontu drogi. Jeśli chodzi o powiat to również zostały złożone 4 wnioski na 

remont dróg. W każdym samorządzie ma być remontowane po jednej drodze to jest z 

samorządowego funduszu dróg remontowych. Jeśli chodzi o gminę Giby to będzie to droga w 

miejscowości Pogorzelec o długości nie całego kilometra. Działania podejmowane są wspólnie 

z Wójtem gminy, wszystko jest robione aby było dobrze dla ludzi i społeczeństwa.  Pani Fidrych 

zadeklarowała, iż będą wspierać działania Wójta. Poinformowała również o remoncie drogi w 

miejscowości Sarnetki gdyż mieszkańcy się niecierpliwią. Jest już wyłoniony wykonawca tej 

drogi i na pewno prace ruszą niebawem.  

Głos zabrała Pani Anna Siebert podziękowała za zaproszenie na obrady sesji. Jest radną 

powiatową miasta Sejny, ale z racji funkcji politycznej Pani Siebert jest pełnomocnikiem Prawa 
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i Sprawiedliwości dlatego korzysta z okazji aby się spotkać z mieszkańcami oraz pogratulować 

Panu Wójtowi aktywności nie to że Pani Anna „kadzi” Panu Wójtowi, ale na przestrzeni tego 

czasu co pełniona jest kadencja  nigdy nie słyszała od wójta tego aby podczas podejmowania 

decyzji co do remontu dróg mówił „ale” tylko zawsze przystępował do działania i mówił, iż 

sobie jakoś poradzimy. Pani Anna Zdaje sobie sprawę, iż gmina ma zobowiązania.  

Pan Wójt powiedział, iż gmina posiada dług było 5,5 mln zł. minęły cztery lata i dług niecałe 

 3 mln. Pan wójt powiedział, iż cieszymy się z każdej współpracy i z tego każdej złotówki 

zostawionej dla społeczeństwa.  

Pani Anna Siebert stwierdziła, że jeśli jest taka możliwość to trzeba korzystać ze środków 

finansowych. Dofinansowanie jest w kwocie 60% tak więc warto korzystać ze środków 

rządowych. Musimy działać razem powiat jest jeden. Jest to dobra decyzja należy się trzymać 

razem bo razem można więcej. Na tym Pani Siebert zakończyła swoją wypowiedź i 

podziękowała.  

Pani Lucyna Fidrych poinformowała, iż ma wiele głosów od mieszkańców w sprawie remontu 

drogi Sejny – Pogorzelec. Jeśli otworzą się możliwości pozyskania środków to jest taka opcja, 

że zostanie zrobiony remont tej drogi. Pani Lucyna rozmawiała z wójtem gminy Giby i wójtem  

Gminy Sejny w kwestii remontu tej drogi obaj włodarze są przychylni tej inwestycji. 

Podziękowała jeszcze raz za współpracę i życzliwość dla gminy Giby i ma nadzieję, że takowa 

będzie z gminą Sejny.  

Głos zabrała Pani Joanna Raś Przewodnicząca Podlaskiej Rady Rolniczej przywitała wszystkich 

uczestników obrad. Podziękowała za  wzorową współpracę na linii izba rolnicza gmina Giby. 

Zwróciła się z prośbą o dalszą współpracę ponieważ w tym roku czekają nas wybory do 

podlaskiej izby rolniczej. Pani Raś zwróciła się o wsparcie w wyborach. Przedstawiła również 

jakie zadnia pełni podlaska izba rozlicza zajmuje się przede wszystkim opiniowaniem aktów 

prawnych, piszą protesty. Drugim zadaniem jest pomoc dla rolników. Działalność jest podobna 

do działalności doradztwa rolniczego. Powoli się szykują do nowej kampanii wnioskowej. Jeśli 

chodzi o zmiany to wszystko zaczyna się przenosić do internetu. Jeszcze z dwa lata i wszystko 

będzie trzeba zgłaszać  będzie elektroniczne. Już nie ma paszportów nie będzie możliwości 

zgłoszenia papierowego. Pani Joanna zaprasza do biura izby jeśli są trudności chętnie służą 

pomocą odr, agencja wszyscy pomagają. Najlepiej przyjść wcześniej i umówić się na 

wypełnienie wniosku bo w tym roku będzie to się odbywało inaczej. Najpierw trzeba usiąść 

przeanalizować zasady co się jest w stanie spełnić i z czego uzyskać pieniążki. Bo niestety jeśli 

nie wejdziemy w dodatkowe schematy i działania to płatności bezpośrednie będą  niższe nawet 

o połowę. Jeśli są jakieś pytania to Pani Joanna Raś zaprasza do biura które jest otwarte. Na tym 

zakończyła wypowiedź i podziękowała.  

Głos zabrał Pan Jan Radzewicz Z ODR Sejny przedstawił informację na temat szkoleń. 

Poinformował, iż odbędą się szkolenia i zachęcił osoby prowadzące działalność gospodarczą do 

udziału w tych szkoleniach ponieważ rolników czekają zmiany i warto jest uczestniczyć w 

szkoleniach. Zmiany są nie uniknione zmiany cały czas się dokonują i pan Jan Chce aby te 

zmiany wyszły na dobre. Zaprosił również do zapisu na kursy chemizacyjne. Zachęcał do 

korzystania z pomocy wszystkich instytucji są chętni do wytłumaczenia i służą pomocą.  

Pani Joanna Raś zabrała głos jako radna gminy Sejny i podziękowała Pani Radnej za Lucynie 

Fidrych za trzy drogi które ostatnio powstały na ternie gminy Sejny. Zwróciła się również do 

Pana Wójta i przekazała informację, iż ten odcinek drogi na której ma zostać położona 

nawierzchnia asfaltowa  o który Pan Wójt wspólnie z Panią Andrejczyk prosił na sesji został 

wpisany do inwestycji. Wójt Sejn obiecał, że będzie starał się uzyskać dofinansowanie i to 

również dojdzie do skutku.  

Pan Wójt serdecznie podziękował za deklarację złożoną przez Panią Joannę Raś i ma nadzieję 

że to nie skończy się na słowach a przekuje w czyny.   

Do pkt. 7 . Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2023 r.   
Pan Przewodniczący poinformował, iż wszystkie uchwały były analizowane przez Radę Gminy 

Giby podczas prac komisji. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 12  radnych udział 
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wzięło 12 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVII.278.2023 Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Giby na 2023 rok. 

Głos zabrał Pan Wójt wyjaśnił, iż wszystkie uchwały są szczegółowo  omawiane podczas prac 

komisji Rady Gminy Giby w związku z tym sesja przebiega sprawniej. W ubiegłym roku 

mieliśmy budżet około 30 milionów złotych. Pan Wójt przeczytał w jednym z portali, iż w tym 

roku budżet jest mniejszy czy gorszy mamy prawie znów ok 30 milionów złotych a wydatków 

majątkowych ok 18 milionów złotych. Nie zniżamy się tylko wzrastamy to jest powiedziane  w 

kwestii sprostowania pewnego artykułu. Dobrze jest jeśli reporter zadzwoni do źródła i się 

zapyta a nie sobie gdzieś tam przeczyta i doda. Bo jeszcze nie wszystko ujęte. Jeśli wszystko 

dobrze się ułoży w tym roku to będzie to rekordowy rok i przekroczymy 30 milionów złotych. 

Będzie to na pięćdziesięciolecie istnienia samorządu. My też to uczcimy tylko w późniejszym 

terminie.    

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi.  

 

Do pkt. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Giby na lata 2023-2034. 
W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 12  radnych udział 

wzięło 12 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVII.279.2023 Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 r. w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Giby na lata 2023-2034. 

 
Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego. 

  

   W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 12  radnych 

udział wzięło 12 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVII.280.2023 Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 r. w sprawie 

powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego. 
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Do pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
Głos w tej sprawie zabrał Pan Wójt i poinformował, iż ta skarga jest napisana przez firmę, która 

sprzedaje oprogramowanie. Chodzi o takie dane jak geoportal każda gmina miała pewien czas 

żeby to zrobić. Gmina Giby zrobiła to tylko zabrakło tam jakiś wektorów itp. są to pojęcia 

techniczne, uściślone i specjalistyczne. Zostało to zrobione i niedługo będzie dostępne. Te skargi 

zostały przesłane do bardzo wielu urzędów. To co było w formie papierowej to teraz będzie 

dostępne elektronicznie. Pan Wójt zwrócił się do rannych o rozsądne podjęcie uchwały. Jeśli 

chcą karać to niech karzą. Tymi słowami Pan Wójt zakończył wypowiedź.  

Pan Przewodniczący poinformował, iż skarga została rozpatrzona przez komisję skarg wniosków 

i petycji. Komisja rozpatrzyła skargę negatywnie i wnosi do rady o przyjęcie uchwały, która 

odrzuca tą skargę.  

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 12  radnych udział 

wzięło 12 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVII.281.2023 Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Giby w związku z niewykonywaniem przez niego 

czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych 

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

 
Do pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie 

do Stowarzyszenia „Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”. 
Pan Wójt wyjaśnił, iż jak już wcześniej zapowiadał na sesjach iż staramy się sięgać po pieniądze 

gdziekolwiek się da. Dla nas wszystkie są potrzebne i tutaj przy wstąpieniu do tego 

stowarzyszenia otwieramy drogę do uporządkowania tematu w sprawie ruchu kajakowego na 

rzece Czarna Hańcza. Chcemy utworzyć stanice wodne, które będą ogólnodostępne i są 

potrzebne nowoczesne rozwiązania. Jeśli będziemy należeć do tego stowarzyszenia to będziemy 

mieli możliwość pozyskania środków finansowych.  

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 12 radnych udział 

wzięło 12 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVII.282.2023 Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko – 

Biebrzański Park Turystyczny”.  

 
Do pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia lub niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku. 
Pan Przewodniczący poinformował, iż radni podczas prac komisji podjęli decyzję  

o niewyodrębnianiu funduszu sołeckiego na 2024 rok ze względu na to, że każda wieś każde 

sołectwo ma robione inwestycje i to dużym kosztem finansowym.  

Pan Wójt poinformował, iż każda wieś otrzyma inną kwotę ponieważ zależy to od ilości 

mieszkańców w danym sołectwie. Zazwyczaj radni i sołtysi przychodzą i informują co chcą robić 

w swojej wsi a gmina stara się to zrealizować. Pan Wójt uważa, że bez sensu jest rozdrabnianie 
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budżetu.  

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 12 radnych udział 

wzięło 12 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVII.283.2023 Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 r. w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku. 

 
Do pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu. 
. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 12 radnych udział 

wzięło 12 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 12 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVII.284.2023 Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 r. w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

 
Do pkt. 14.  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gibach 

za 2022 rok. 
Pan Przewodniczący poinformował, iż podczas prac komisji Rady Gminy Giby Pani Kierownik 

GOPS-u przedstawiła radnym sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

społecznej w Gibach.   

Do pkt. 15. Wolne wnioski. 

Brak wolnych wniosków.  

 

Do pkt.16. Sprawy Różne. 
 Pan Przewodniczący poinformował o składaniu oświadczeń majątkowych.  

Głos zabrał Pan Wójt i poinformował, iż będzie możliwość do zapisywania się do 

młodzieżowych drużyn pożarniczych. Zachęcał młodzież do zapisywania się, aby brać udział w 

zawodach pożarniczych.  

 

Do pkt. 17. Zamknięcie obrad. 
Po wyczerpaniu porządku przewodniczący obrad Cezary Jan Czarniewski zamknął obrady  

wypowiadając słowa: „Zamykam XXXVII Obrady  Sesji Rady Gminy Giby.” 

 

 

 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczył   

         Przewodniczący Rady Gminy 

 

Dorota Radzewicz        Cezary Jan Czarniewski                        


